
RDŻ/02/01/2025              Gliwice, dnia 21.01.2025 r.

Protokół posiedzenia
Rady Dzielnicy Żerniki

kadencji 2019-2024
w dniu 21 stycznia 2025 r., godz. 18.00

Przewodniczący  Rady  Dzielnicy  Kajetan  Gornig  otworzył  posiedzenie  Rady  Dzielnicy  Żerniki,  które  ze
względu na trwający remont w lokalu Rady Dzielnicy, gościnnie odbywało się w siedzibie DFK Żerniki (Mniejszość
Niemiecka). Powitał zebranych członków Rady Dzielnicy oraz Gości,  stwierdził brak kworum (obecnych było 7 tylko
członków Rady Dzielnicy) i zaproponował następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie zebrania.
2. Wystąpienie gościa z Muzeum w Gliwicach.
3. Umowa dzierżawy boiska.
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu.
5. Wolne wnioski, sprawy nowe. 
6. Zakończenie zebrania.

Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad.

Ad 1) Otwarcie posiedzenia.

Przewodniczący Rady Dzielnicy Kajetan Gornig otworzył zebranie. 

Ad 2) Wystąpienie gościa z Muzeum w Gliwicach.

➢ Kierownik Działu Historii i Dokumentacji Mechanicznej, Pan Damian Recław przedstawił plan XXIII Gliwic-
kich Dni Dziedzictwa Kulturowego (GDDK) promujących dzielnicę Żerniki.

Ad 3) Umowa dzierżawy boiska.

➢ Z powodu braku kworum nie można było przegłosować decyzji dotyczącej umożliwienia dzierżawy boiska
Klubowi Sportowemu. Obecni członkowie wyrazili zgodę, żeby decyzję dotyczącą umożliwienia dzierżawy
boiska podjął Zarząd Dzielnicy Żerniki.

Ad 4) Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu.

➢ w odpowiedzi na złożone pismo  do Zarządu Dróg Miejskich dotyczące prośby o zamontowanie progów
zwalniających lub szykan na ul. Na Łuku, ZDM informuje że realizacja progów wyspowych zostanie wpisa-
na do realizacji na rok  2026.

➢ Przewodniczący Zarządu przekazał informację, że w Szkole Podstawowej nr 13 będą odbywały się zajęcia
gimnastyczne dla seniorów zorganizowanych w ramach Gliwickiego Budżetu Obywatelskiego,

➢ do Wydziału  Środowiska  zostało  wysłane  pismo z  prośbą  o  oczyszczenie  koryta  Potoku  Żernickiego.  
Wydział Środowiska przekazał pismo do Wód Polskich.

Ad 5) Wolne wnioski, sprawy nowe. 

➢ nie zgłoszono żadnych nowych spraw.

Ad 5) Zamknięcie zebrania.

Na tym zakończono  posiedzenie  Rady  Dzielnicy,  ustalono  kolejny  termin  posiedzenia  Rady  Dzielnicy  
na godz. 18:00 w dniu 11 lutego 2025 r. 

   Protokołowała: Przewodniczący Rady Dzielnicy:
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            Małgorzata Toll       (podpis)


